



AREITXPRESS BERG- & TALFAHRT

Vergessen Sie nicht, sich bei der Talstation areitXpress die Abenteuerpässe für Schmidolins Erlebniswelt zu holen. Einem Tag voller Action und Überraschungen steht nichts mehr im Weg!

Don't forget to get your adventure pass for "Schmidolins World of Adventures" at the valley station areitXpress so you can start your day of action and surprises right away.



SIGMUND THUN KLAMM TAGESTICKET

Bestens befestigte Holzstege laden Groß und Klein zu einem Ausflug in diese magische Klamm ein. Spüren Sie die Kraft des Wassers und Besuchen Sie den Klammgeist und die Klammhexe!

This natural monument is one of the most beautiful gorges in the province of Salzburg. Feel the force of the water and learn fascinating facts about the gorge lake on the natural history walk.



WILDPARK FERLEITEN TAGESTICKET

Inmitten einer imposanten Bergwelt leben auf 1140m Seehöhe über 200 Tiere. Ein wunderbares Ausflugsziel und ein besonderes Naturerlebnis für die ganze Familie.

At 1140m above sea level, more than 200 animals live amidst an impressive mountain world. A wonderful excursion destination and a special nature experience for the whole family.



KRIMMLER WASSERFÄLLE TAGESTICKET

Die WasserWelten Krimml und die höchsten Wasserfälle Europas mit Wasserfallweg und Aussichtsplattformen (kinderwagenfreundlich) sind ein besonders lohnenswertes Ausflugsziel im Salzburger Land.

The „WasserWelten Krimml“ and the highest waterfalls of Europe with waterfall path and viewing platforms (suitable for push chairs) are a worthwhile excursion destination in the Salzburger Land.



HaidVOGL
KINDERHOTEL ZELL AM SEE

PONGO'S SOMMERCARD TOP 6



PANORAMA RUNDFAHRT ZELLER SEE

Dauer ca. 45 Minuten | Abfahrt an der Esplanade in Zell am See stündlich von 10.00 bis 17.00 Uhr.

Duration about 45 min | Depature from Esplanade in Zell am See every hour from 10.00 am until 05.00 pm.



STRANDBÄDER ZELL AM SEE TAGESTICKET

Unsere Strandbäder, Boots- und SUP-Verleih sind nur 5 Minuten mit dem PKW vom Hotel entfernt.

Our public bathing beaches, boat- and SUP rental at the lake are only 5 minutes from the hotel by car.

Bei den oben genannten Attraktionen erhalten Sie einmalig 50% der Eintrittspreise in Form einer Gutschrift für Zusatzkonsumationen im Haus retour. Bitte bringen Sie die originalen Belege mit. Ohne gültigen Beleg oder Zusatzkonsumation kann keine Refundierung der 50% stattfinden.

For the attractions mentioned above, you get 50% payback of the entry prices in form of a credit for additional consumptions in our house. Please bring the original bill with you. Without valid bill or additional consumptions, no refund of 50% can be given.